
 Zápisnica č.12/2012 

zo zasadnutia OZ zo dňa 23.08.2012 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ospravedlnení: J. Beňo, M. Kučera, J. Račko 

 

Program  :  

    1. Otvorenie 

    2. Kontrola uznesenia 

    3. Návrh - VZN č. 6/2012 o podmienkach poskytovania dotácií  z prostriedkov   

     Obce Zvolenská Slatina           

  4. Rozpočtové opatrenie č. 3 

  5. Monitorovacia správa k 30.06.2012 

  6. Prenájom nebytových priestorov v 16 b.j. pre IPOLES, s.r.o. 

  7. Informácia obce o podaní žiadosti na FSR o zapojenie sa do  NP TSP  v obci     

  8. Zmluva o rozmiestnení  kontajnerov na zber šatstva 

  9. Diskusia 

10. Návrh na uznesenie 

11. Záver 

K bodu 1: 

Pani starostka srdečne privítala poslancov  a občanov  na riadom zasadnutí Predložila 

program rokovania na doplnenie. Keďže nikto nedal doplňujúci bod, po odsúhlasení 

programu sa rokovanie riadilo  týmto programom. 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí J. Brodiansky,M. Huliaková, M. Svoreňová, a za 

overovateľov zápisnice V. Bahýl, E. Bartková 

K bodu 2: 

Prednostka urobila kontrolu plnenia  uznesenia z posledného zasadnutia OZ. Konštatovala, že 

jednotlivé uznesenia sú splnené resp. v plnení. Ďalej podala správu o činnosti poslancov 

z pracovných porád, ktorá tvorí prílohu zápisnice. 

K bodu 3: 

Pani starostka predložila návrh VZN č. 6/2012 o o podmienkach poskytovania dotácií 

z prostriedkov  Obce Zvolenská Slatina. Týmto VZN sa upravuje VZN č. 6/2010 

o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce. Zmena je v tom, že ak žiadateľ nebude mať 

spracovaná žiadosť podľa prílohy do 31.10. kalendárneho roka, oznámi podľa vzoru    príloha 

č. 4 tohto VZN, že žiada o dotáciu a komplet žiadosť s rozpočtom predloží do 15.11. 

V prípade, že komplet žiadosť nebude doručená do 15.11. oznámenie sa nepovažuje za 

žiadosť. Žiadatelia, ktorí v minulom roku komplet žiadosti doručili na OcÚ po 31. októbri, 

nebola im poskytnutá dotácia z rozpočtu obce. 

Návrh VZN bol podľa § 6, ods. 3, zákona č. 369/1990 Z. z. zverejnený na úradnej tabuli obce 

od 06.08.2012 do 23.08.2012. 

Komisia na prípravu a posúdenie pripomienok v VZN doporučuje OZ navrhované VZN 

prijať, neboli dané žiadne pripomienky.  

K bodu 4: 

Pani starostka na návrh ekonómky obce predložila rozpočtové opatrenie č. 3. Bežné príjmy sú 

navýšené  o sponzorský príspevok na Slatinský jarmok, o príspevok z VUC na Súťaž 

predníkov o cenu RO, z KŠÚ pre ZŠ. Výdavky rozčlenené na jednotlivé položky( Slatinský 

jarmok – materiál, ubytovanie, stravy, RO – odmena sprievodnej hudbe, porote, cestovné, 

strava, výroba plakiet, plagáty, diplomy, vystúpenie Temperament cimbal orchestra a jeho 

hostí, finančné prostriedky pre ZŠ na konkrétny účel – na školské pomôcky, na výchovu 

a vzdelávanie  MŠ, na asistenta učiteľa z UPSVAR a asistenta učiteľa žiakov so zdravotným 

znevýhodnením z KŠÚ boli zaslané na účet školy). 



K bodu 5: 

Pani starostka  predložila monitorovaciu správu k 30.06.2012. V skratke urobila rozbor 

čerpania finančných prostriedkov za I. polrok 2012, monitorovacia správa je zverejnená na 

web stránke obce. Presnú podrobnú špecifikáciu si poslanci mohli konzultovať s ekonómkou.  

K bodu 6: 

IPOLES s.r.o. V.H. Kalinka – Štefan Pavelka ml., požiadal o prenájom nebytových priestorov 

v 16 b.j. v podkroví, ktoré mal v prenájme jeho otec a skončila mu nájomná zmluva. Účel 

využitia je na uskladnenie  výpočtovej techniky, ktorú opravuje. 

Na prenájom nebytových priestorov obec má vypracovaný znalecký posudok Ing. Pavlom 

Daumom z Detvy. Nakoľko priestory nebudú využívané na administratívu, poslanci navrhujú 

sadzbu podľa zaradenia 1 stavby bod C nebytové budovy (len nebytové priestory) č.4 ostatné 

služby ( str.20 ZP ) – min sadzbu 9,80 €/m
2
/rok. Po schválení v OZ doporučujú starostke 

uzavrieť zmluvu na 3 roky, s tým že  nájom bude platiť každý štvrťrok dopredu. 

EUprojekt s.r.o., J. Babic dnes priniesol výpoveď z nájmu nebytových priestorov dohodou 

k 1.10.2012, ktoré sa tiež nachádzajú v markíze v podkroví. Pán Š. Pavelka prejavil záujem 

o tieto nebytové priestory.  

K bodu 7: 

Pani starostka informovala, že končí 31.08.2012 projekt cez Fond sociálneho rozvoja – 

zamestnanosť a sociálna inklúzia pre marginalizované rómske komunity . Je výzva na 

komunitnú prácu zapojením sa do Národného projektu, kde celá kontrolná činnosť 

pracovníkov je zabezpečená koordinátorom , ktorý je zamestnancom FSR, obec nebude 

dokladovať náklady ( fa, mzdy, odvody, cestovné), ani monitorovacie správy. Všetko 

prepláca FSR. Náklady obce na 3 pracovníkov budú: stravné lístky, telefón, poskytnutie 

kancelária. Výberové konanie bude vypísané na troch pracovníkov. Poslanci súhlasia, aby sa 

obec zapojila do toho Národného projektu terénnej práce v komunite.  

K bodu 8: 

Pani starostka predložila žiadosť  Jána Bottu, súkromného podnikateľa z Dolnej Mičinej, 

ktorý oslovil obec  s ponukou rozmiestniť 3 ks kontajnerov na zber  obnoseného šatstva 

v obci. Kontajnery sú bezpečné, otvor je len na balík šatstva, osoby sa doň nedostanú. Ako 

preferencie uviedol Mesto Detva, kde takéto kontajnery rozmiestnil. 

Zmluvne sa zaväzuje, že  kontajnery bude pravidelne vyprázdňovať každé dva týždne, 

stanovištia budú stále. Poslanci na pracovnej porade zaujali kladné stanovisko, že treba 

vyskúšať, môžu byť aj 4 ks. Navrhujú, aby jeden kontajner sa premiestňoval po obci. Dôležité 

je, že šatstvo nebudú z kontajnerov vyhadzovať neprispôsobilí občania.  

K bodu 9: 

Diskusia 

1.Starostka obce informovala prítomných, že na MS v streľbe v Nemecku, Pforzeim, v súťaži 

družstiev v streľbe v disciplínach – streľba  knotovej pištole a druhá z perkusného revolvera, 

ktorých členom bol náš občan  Marcel Hanulík - získali družstvá zlaté medaile.  

2.Vl. Bahýl poukázal, že odkvapové žľaby z RD na Školskej ulici 7 súp.č.423, sú vyústené na 

chodník. Vyjadril obavy, že ak sa tam utvorí ľad, môže dôjsť k úrazu na chodníku, resp. na 

ceste i k havárii. Obec takéto stavebné úpravy nemôže z bezpečnostných dôvodov tolerovať.  

Poslanci navrhli, aby spád odkvapových žľabov orientoval dozadu do svojej záhrady a nie na 

verejné priestranstvo, alebo do kanalizácie.  

3. J. Brodiansky  vyjadril spokojnosť, že sa futbalová plocha polieva, ale kosiť by sa mal 

každý týždeň.  

Pani starostka odpovedala, že ihrisko sa bude kosiť každý týždeň a tréningové každé dva.  

4. J. Brodiansky sa opýtal, prečo sa nič nerobí cez europrojekty. Poukázal na Vígľaš, kde sa 

upravuje park. Aj menšie obce majú multifunkčné ihrisko. A my nie.  



Starostka obce vysvetlila, že Vígľaš úpravu robí cez KZ Podpoľanie opatrenie ROP, ako i my 

sme robili prezentačné priestory v kultúrnom dome.  Multifunkčné ihrisko tiež chceme robiť 

v rámci 3.4.2., lebo pôvodný projekt nám zamietli, pretože sa tam zahrnula oprava chodníka 

v cintoríne a to nie je podľa PPA miestny chodník.. 

5. A. Kubovská tiež podotkla, že obec sa nezapája do rôznych výziev. Keď pozerá na 

internete, nenašla vôbec našu obec, žeby žiadala financie. Veď aj Radičová z rezervy 

rozdelila 39 tis. eur, dotácie boli vo výške 5 až 7 tis. eur. Treba sledovať výzvy, zapájať sa do 

všetkých, žiadať aj menšie sumy. Pracovníčky môžu sledovať. Niektoré žiadosti sú 

jednoduché, netreba prikladať veľa dokladov. 

Prednostka povedala že pracovníčky majú svoju  robotu a keď si myslí, že nemajú čo robiť 

len surfovať po internete, nech sa ide vymeniť s ňou.  

Pani starostka požiadala poslancov, ak vedia o výzve, do ktorej by sa obec mohla zapojiť, 

nech informujú obecný úrad, pretože je to aj ich záujem. Nielen kritizovať, ale aj pomôcť 

a včas informovať. .  

K bodu 10: 

Predseda návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie a poslanci hlasovali za každé 

jednotlivo. 

- uznesenie  č. 137-prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, E.Bartková, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A..Kubovská , M. Svoreňová 

- uznesenie  č. 138-prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, E.Bartková, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A..Kubovská , ,M. Svoreňová 

- uznesenie  č. 139-prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, E.Bartková, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A..Kubovská M. Svoreňová 

- uznesenie  č. 140-prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, E.Bartková, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A..Kubovská , M. Svoreňová 

- uznesenie  č. 141-prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, E.Bartková, J. Brodiansky, M.Huliaková, 

A..Kubovská , M. Svoreňová 

- uznesenie  č.142-prijaté – za hlasovali: V. Bahýl, E.Bartková,  J.Brodiansky, M.Huliaková, 

A..Kubovská , M. Svoreňová 

 

K bodu 11: 

Na záver pani starostka poďakovala poslancom za účasť a zasadnutie ukončila.  

 

Zapísala: Z. Hrašková 

 

 

 

Ing. Anna Pavlendová      Ing. Mária Klimentová 

    prednostka OCÚ               starostka obce 

 

 

      Ján Beňo 

        zástupca starostky 

 

 

 

 

doc. RNDr.Vladimír Bahýl, CSc     Elena Bartková 

               overovateľ           overovateľ 

 


